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Sannamaija Pekkarinen 

[Salatut elämät] 

Sannamaija, kun v.1994 ala-asteella esitit luokkamme näytelmässä Hyppelihiiri Myökki-

Pyökki -metsässä pääosaa, eli Hyppeliä , olisi silloin voinut povata sinulle tulevaisuutta 
näyttämöllä näytellen tai laulaen, mutta että tällaista kuuluisuutta , että joka viikko monta 

kertaa sinua voi katsoa televisiosta, se on mahtavaa! 

Pääsit ylioppilaaksi Kajaanin ilmaisutaidon lukiosta. Miksi hakeuduit sinne? 

Kirjoitin ylioppilaaksi Kajaanin Linnan lukiosta, musiikkipainotteiselta linjalta. 

Kuinka sinut keksittiin salkkareihin? 
Näyttettelin Helsinkiläisessä Kellariteatterissa jonka kautta tuotantoyhtiö haki ihmisiä 

koekuvauksiin.Vuosi koekuvausten jälkeen luulin etten ollut saanut roolia ja olin suunitellut 
lähteväni reissaamaan maailmalle mutta toisin kävi. 

Kauanko olet ajatellut näytellä sarjassa? 
Sopimukseen liittyvistä aisoista en voi puhua mutta olen salkkareissa vielä jonkun aikaa. 

Joudutko ventovieraiden puhuteltavaksi kadulla ja miltä se tuntuu? 
Kyllä ihmiset tulevat juttelemaan, se on osa tätä työtä. Jos nimikirjoituksen antaminen saa 
jonkun iloiseksi niin se on kiva! 

Oletko roolihenkilösi takia joutunut ikäviin tilanteisiin? 

Palaute on ollut pääasiassa positiivista ja asiattomat huutelut jätän omaan arvoonsa. 

Pyritkä vielä teatterikorkeakouluun? 
Kyllä olen sitäkin miettinyt, mutta katsotaan mitä tulevaisuus tuo tullessaan. 

Oletko ajatellut kehittää hyvää lauluääntäsi? 

Laulan päivittäin, kämppikseni on varmaan saanut tarpeekseen! Nyt kun on loma niin on 
taas aikaa jammailla. 

Haluatko kertoa siitä, miksi kehitysmaat kiinnostavat sinua ja miksi? 

Rakastan reissaamista.Tapaan paljon erilaisia ihmisiä ja eri maiden kulttuurit ovat 
kiehtovia. 



Ehkä seuraavan kerran kerromme Sannamaijan matkasta maailmalla. Onnea ja 

menestystä! 

 Marja-Liisa Kumpunen 

 


